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Trenchs, Parés, March, Otero, Mas i Oliver i 
Coll, i en contra, els Drs. Estillas, Masriera, Mo- 
ya i Servent i en conseqüència queda aprovada 
la proposició per vuit vots a favor i quatre en 
contra i es nomena la ponència indicada que se
ra formada pels Drs. Coll, Mas i Oliver, Trenchs 

I i Bemet.
A continuaciô es presenta una proposició per 

la Junta General presentada pel Dr. Antoni An
drei! i Cabestany, que en principi es pren en con- 
sideració i que diu:

“La Mutual no pot admetre cap soci a cap 
”Grup de Vida o d’Invalidesa sense previ reco- 
’’neixement mèdie, els facultatius del qual nome- 
"narà el Conseil de la Mutual.”

I sense altre assumpte s’aixeca la sessió a les 
dues hores del dia següent al de començada.

Acta nüm. 147
A les 22 hores i 30 minuts del dia 9 d’abril de 

1929, es reuneix el Conseil Administratiu de la 
Mutual Mèdica en Sessió extraordinària. Assis- 
teixen els Srs. Consellers Drs. Coll, Mas i Oli
ver, Masriera, Bemet, Otero, Andreu, Mova, 
Vivancos, Estillas, Trenchs, March, Parés i Ser
vent. Han excusât la seva no assistència els doc- 
tors Figueras i Santinà. Presideix el Dr. Coll i 
actua de Secretari el Dr. Mas i Oliver en fun- 
cions de Secretari Accidentai.

Oberta la Sessió la Presidència cita els mo- 
lius de la reunió que són els acordats en l’ùltima 
sessió ordinària, 0 sigui, per contestar la consul
ta feta pel Conseil del Sindicat respecte al pro- 
jecte d’Assegurança de Vellesa i per estudiar el 
dictamen de la Ponència nomenada per aquest 
Conseil per a la modificació de les quotes de 
compensació.

Es tracta de l’Assegurança de Vellesa. La Pre
sidència demana al Dr. Trenchs, que forma part 
de la Comissió que estudia aquest projecte, que 
aclareixi i expliqui els termes de la sonsulta que 

fa el Conseil del Sindicat.

El Dr. Trenchs fa un resum de tot l’actuat 
per la Comissió, referint-se concretament a la 
forma com s’ha resoli l’aportació que la Secció 
d’Invalidesa hauria de fer a la Secció de Velle
sa, demostrant que això no lesionaría cap deis 
drets actuals deis inscrits a la Secció d’Invalide
sa i que no representaría cap rise per la Mutual, 
ans al contrari, un probable benefici.

El Dr. Masriera, que també formava part d’a- 
quella Comissió, amplia les manifestations del 
Dr. Trenchs i diu que la pregunta concreta de 
la Comissió és si el Conseil de la Mutual accep- 
taria la reforma del Reglament per adaptar-hi 
el projecte de Vellesa d’acord amb les bases que 
aquella Comissió ha repartit a tots els Conse
llers.

Es sosté un canvi general d’impressions en el 
quai intervenen els Drs. Bemet, Estillas, Vivan
cos, Masriera, Mas i Oliver, March, Moya, 
Trenchs i la Presidència i, finalment, s’acorda 
de contestar al Sindicat:

Que des del moment que aquest projecte no 
lesiona els interessos creats de la Mutual Mèdi
ca, el Conseil no veu inconvénient en què es re- 
formi el Reglament actual, de manera que s’hi 
pugui adaptar el projecte de Vellesa sobre el quai 
es consulta.

El Conseil declara que anàlogament podría ac- 
ceptar tot altre projecte d’igual 0 semblant na
turalesa que respectés la base fonamental de no 
lesionar interessos creats o drets adquirits.

Passa a tractar-se del dictamen sobre la mo
dificació de les quotes de compensació présentât 
pels ponents Drs. Trenchs, Figueres, i Moyà. 
Després d’unes lleugeres objections que fa el doc
tor Bemet respecte la nova taula de compensa
tions que es proposa, s’aprova per unanimitat el 
dictamen que s’acorda sigui presentai pél Con
seil a una Junta General Extraordinària per re
forma de Reglament que será convocada en la 
próxima sessió ordinària.

I sense altre assumpte s’aixeca la sessió a la 
una hora del dia següent al de començada.


